



**Bahrain Flour Mills Company B.S.C Announces
its Financial Results for the Period ending 30th
September 2024**

**شركة البحرين لمطاحن الدقيق ش.م.ب تعلن نتائجها
المالية للفترة المنتهية في 30 سبتمبر 2024**

Kingdom of Bahrain - Manama, November 12, 2024 - The Board of Directors of Bahrain Flour Mills Company B.S.C. (Al-Matahin) trading symbol (BFM), held their board meeting on Tuesday 12 November 2024, chaired by Mr. Basim Al Saie, Chairman of the Board of Directors. At this meeting, the Board took a number of decisions, including the approval of the company's financial statements for the nine months ending 30 September 2024.

البحرين - المنامة، 12 نوفمبر 2024 - تعلن شركة البحرين لمطاحن الدقيق ش.م.ب. (المطاحن)، رمز التداول (BFM)، بأن مجلس الإدارة قد عقد اجتماعه يوم الثلاثاء الموافق 12 نوفمبر 2024، برئاسة السيد باسم الساعي، رئيس مجلس الإدارة. واتخذ المجلس عدداً من القرارات من ضمنها اعتماد البيانات المالية للشركة لفترة التسعة أشهر المنتهية في 30 سبتمبر 2024.

Mr. Al Saie extended his sincere thanks and gratitude to the Board of Directors, the Executive Management and all of the company employees for their support and continuous endeavors to achieve the best results, wishing Al-Matahin further progress and prosperity.

وتقدم الساعي إلى مجلس الإدارة والإدارة التنفيذية وجميع العاملين بالشركة بموفور الشكر والامتنان على دعمهم وسعيهم المستمر لتحقيق أفضل النتائج، متمنياً للمطاحن المزيد من التقدم والازدهار.

Bahrain Flour Mills company B.S.C. announces a net Profit of BD 358,905 for the third quarter of 2024, versus a net profit of BD 60,124 for the same period in 2023 with an increase of 83%.

هذا وقد أعلنت شركة البحرين لمطاحن الدقيق عن صافي ربح بلغ 358,905 دينار بحريني للربع الثالث من العام 2024، مقابل صافي ربح بقيمة 60,124 دينار بحريني لنفس الفترة من العام الماضي، وذلك بارتفاع قدره 83%.

Press Release

Bahrain Flour Mills Company B.S.C.

12 November 2024



خبر صحفي

شركة البحرين لمطاحن الدقيق ش.م.ب.

12 نوفمبر 2024

The increase in the net profit for the third quarter of the year 2024 in comparison to the same period in 2023 is attributed to the increase in sales revenues & decrease in other operating exp provision, besides improved investment income in the third Quarter.

The Company reported Basic and Diluted profit per Share of fils 14.46 for Q3 2024 versus Basic and Diluted Earnings per Share of fils 2.42 for the same period in 2023.

Operating profit for Q3 2024 was BD 107,594 versus operating loss of BD (47,182) for the same period in 2023, due to above reasons.

With regards to sales in Q3 2024, BFM generated BD 1,800,558 versus BD 1,655,535 in Q3 2023 - increased by 8%, due to the increase in Bran production.

For the period of nine months of 2024, BFM has reported a Net Profit of BD 528,444 versus BD 1,605,685 for the same period in 2023-decrease by 204%.

The Company reported Basic and Diluted Earnings per Share of fils 21.29 for the period of nine months of 2023 versus fils 64.68 for the same period in 2023.

ويعزى هذا الارتفاع في صافي الربح للربع الثالث من العام 2024 مقارنة بنفس الفترة من العام 2023 إلى ارتفاع في إيرادات المبيعات وانخفاض في مخصصات بعض النفقات التشغيلية الأخرى إلى جانب تحسن إيرادات الإستثمار خلال الربع الثالث.

وقد أبلغت الشركة عن ربح أساسي ومخفض للسهم الواحد بقيمة 14.46 فلساً للربع الثالث من العام 2024 مقابل عائد بقيمة 2.42 فلساً لنفس الفترة من العام 2023.

بلغت الأرباح التشغيلية للربع الثالث من عام 2024 107,594 دينار بحريني مقابل خسارة تشغيلية قدرها (47,182) دينار بحريني لنفس الفترة من عام 2023 وذلك لنفس الأسباب آنفة الذكر.

وفيما يتعلق بالمبيعات خلال الربع الثالث من العام 2024، حققت الشركة إيرادات بقيمة 1,800,558 دينار بحريني بالمقارنة مع 1,655,535 دينار بحريني خلال الربع الثالث من العام 2023 - أي بارتفاع 8%، ويعزى ذلك الى ارتفاع إنتاج النخالة.

وبالنسبة لفترة التسعة أشهر من العام 2024، أعلنت الشركة عن صافي ربح بقيمة 528,444 دينار بحريني بالمقارنة مع 1,605,685 دينار لنفس الفترة من 2023. -بانخفاض قدره 204%.

وقد أبلغت الشركة عن عائد أساسي ومخفض للسهم الواحد بقيمة 21.29 فلساً مقابل عائد بقيمة 64.68 فلساً لنفس الفترة من العام 2023.

Press Release

Bahrain Flour Mills Company B.S.C.

12 November 2024



خبر صحفي

شركة البحرين لمطاحن الدقيق ش.م.ب.

12 نوفمبر 2024

Operating Profit for the period of nine months of 2024 was BD 114,178 versus BD 524,876 for the same period in 2023 – decrease by 360%, due to an increase in operating expenses.

وبلغ إجمالي الربح التشغيلي لفترة التسعة أشهر من 2024 ما مقداره 114,178 دينار بحريني مقابل 524,876 دينار بحريني خلال التسعة أشهر لعام 2023 – بانخفاض بلغ 360%، ويرجع ذلك الى الارتفاع في المصاريف التشغيلية.

BFM generated during the nine months of 2024, sales of BD 5,737,441 versus BD 5,722,937 for 2023 -with a slight increase by 0.3%.

وحققت الشركة خلال فترة التسعة أشهر من العام 2024 مبيعات بقيمة 5,737,441 دينار بحريني بالمقارنة مع 5,722,937 دينار بحريني خلال التسعة أشهر من العام 2023 –بارتفاع طفيف بلغ 0.3%.

The Company's total equity decreased by 0.4% to BD 26,180,931 compared with BD 25,220,886 as recorded on 31 December 2023.

شهد مجموع حقوق الملكية للشركة انخفاضاً بنسبة 0.4% ليصل إلى 26,959,249 دينار بحريني مقارنة مع 27,076,425 دينار بحريني كما هو بتاريخ 31 ديسمبر 2023.

The total assets for the period reached BHD 37,826,419 compared to BD 35,548,935 at the end of the same period in 2023, being an increase of 6%.

وبلغ مجموع الموجودات خلال الفترة 37,826,419 دينار بحريني، مقارنة مع 35,548,935 دينار بحريني للعام 2023، وذلك بارتفاع قدره 6%.

The full set financial statements for the nine months ending 30 September 2024 and the press release are available on Al-Matahin and Bahrain Bourse's website.

تنوه شركة البحرين لمطاحن الدقيق للسادة المساهمين بأن البيانات المالية لفترة التسعة أشهر المنتهية في 30 سبتمبر 2024 والخبر الصحفي متوفران على الموقع الإلكتروني للشركة وبورصة البحرين.